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Saksliste

1. Kommende IDF:
Drøfting om kamera på kontoret. Ingen har noe spesielt å
komme med her.

Resten av sakene i IDF er infosaker om tillitsreformen, HVO og
tertialrapport.

2. Medlemsregisteret:
Spørsmål om dette er oppdatert? Hvem betaler til oss og hvem
betaler kun direkte til Delta. Vi har ansvaret for oppfølging av
folk, men ikke alle betaler kontingent til oss. Dette må følges
opp videre.

I forbindelse med dette etterspør Elin reforhandling av avtalen
med Delta. Ola følger opp dette.

3. HVO og vernetjenesten

4. Nye medlemmer:

Frank ønsker at vi lager en mal for et infoskriv som kan sendes
til nye medlemmer. Hanne og Vegar ser på dette.

5. Angående kostgodtgjørelse:

Etter tidligere spørsmål om kostgodtgjørelse har Frank vært i
kontakt med Lønn. De forklarer at grunnen til at det kan være
ulike satser har med lengden på reisen å gjøre. Ola spør
hvordan dette skal gjøres på øvelse. Er drytech dekket kost?
Her ønskes prinsipielle “kjøreregler” for hva som er dekket
kost og hva som ikke er det. Ola setter opp et forslag som vi
kan ta med videre.

6. Lønnspolitisk dokument:

Det lønnspolitiske dokumentet er ferdig nå. Dette skal
revideres i 2025 og Frank ønsker at vi setter i gang med å
formulere våre meninger allerede nå. Vegar tar ledelsen på
dette, Hanne og Roy Arild bidrar.

7. Rep.møte 2024:



Birthe har ikke påbegynt arbeidet med dette ennå. Det er noen i
styret som etterspør muligheten til å legge rep.møtet til et noe
tidligere tidspunkt, da mars ofte er en travel tid med kurs og
øvelser. Styret ble enige om å planlegge for at møtet settes opp
i uke 5.

Vi må planlegge for et forberedende møte.

8. Totalberedskapskommisjonens rapport:

Ola har fulgt opp denne. Det han kan se at vil ha en påvirkning
på våre medlemmer er distriktsstruktur og en mulig endring på
antall distrikter. Frank foreslår at vi går gjennom dette
ytterligere på neste styremøte.

Hanne Melby
Sekretær


